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Referat af bestyrelsesmøde  
Den 12. oktober 2023  
kl. 18.00  
 
 

Ordstyrer: Inge-Lis Mørch  
Referent:  Wilma Thorup   

Deltagere:  Inge-Lis Mørch (ILM), Ellen Toft (ET), Annie Pihl (API),  
Ivan V. Jensen (IVJ), Peter Mosdal (PM),  
Wilma Thorup (WT) 

Afbud:  Morten Palsgaard (MP) 
  
1. Opfølgning på og skriftlig godkendelse af referat af seneste bestyrelsesmøde 

Referatet af bestyrelsesmøde den 18. september 2023 blev godkendt og underskrevet af de 
tilstedeværende medlemmer.  

 
2. Opfølgning på tidligere møder.  

2.1. Estimat over omkostninger ved eventuel nedlæggelse af drænrør. 
Formålet med nedlæggelse af drænrør er at føre regnvand fra banen til søen på hul 3 eller 18. 
PM oplyste, at der vil være behov for ca. 160 meter rør, og at prisen vil afhænge af rørenes 
diameter. Hvis en diameter på 110 mm er tilstrækkelig vil materialeprisen være ca. 7.000 kr.  
Det skal undersøges, om der er behov for rør med større diameter.  

2.2. Undersøgelse af rentabiliteten ved etablering af solceller (ILM og WT). 
Et af klubbens medlemmer, Hans K. Søndergaard har erfaring med beregning af solcelleanlæg 
og har tilbudt sin hjælp. Tilbuddet er modtaget med stor tak.  
 

3. Orientering:   
3.1. Orientering fra formanden om den forløbne periode (ILM). 

3.1.1. Både sponsorer og de frivillige har givet udtryk for, at det var en god idé at slå sponsor- 
og tak for hjælpen-turneringerne sammen.  

3.1.2. Der arbejdes fortsat på aftale om gratis greenfee med klubber uden for nærområdet.  
3.1.3. Mer’Golf-aftalen fortsætter uændret, idet der dog søges efter flere samarbejdsklubber.  
3.1.4. Betrækkene i klubbens buggies er blevet repareret.  

3.2. Orientering fra sekretariatet 
3.2.1. Leverandøren af SwitchPay systemet (betalingssystemet til div. automater) har flyttet 

systemet til anden platform. Dette ser ud til at have løst de problemer, der har været 
med systemet.  

3.3. Orientering fra udvalgene 
3.3.1. Begynderudvalget (IVJ) 

Det forventes, at omkring 27 får banetilladelse i 2023.  
3.3.2. Klubhusudvalg  

3.3.2.1. ET oplyste, at renoveringen af hjørnestolperne, som udføres af frivillige er 
planlagt til den 24. oktober 2023, men arbejdet kan blive udskudt i tilfælde af 
dårligt vejr. 

3.3.2.2. Ny ”Hole in One” tavle vil blive opsat inden længe.  
3.3.3. Turneringsudvalg (API) 

3.3.3.1. DGU afholder D-tour, som er en turnering for juniorer, i Norddjurs Golfklub 
den 18. maj 2024.  

3.4. Players 1st tilfredshedsundersøgelse (PM) 
3.4.1. 208 medlemmer, svarende til 45% af de adspurgte, har besvaret undersøgelsen, som 

blev sendt ud i september. Resultaterne blev gennemgået, og relevante initiativer vil 
blive iværksat senere.  

3.5. Fondsansøgninger (WT) 
3.5.1. Nordea-fondens Dele-pulje har bevilliget 15.000 kr., som er det maksimale beløb, Dele-

puljen kan yde, til indkøb af begynderudstyr.  
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3.6. Regulering af kragebestand  
3.6.1. For at reducere kragebestanden og dermed ødelæggelserne på banen, vil der frem til 

31. januar 2024 jævnligt være jægere på banen om morgen i weekenderne. Jægerne 
sikrer, at de ikke er til gene for hverken greenkeepere eller golfspillere.  
 

4. Drøftelse  
4.1. Drøftede emner er inkluderet i punkt 5. 

 
5. Beslutning   

5.1. Forberedelse af generalforsamlingen den 30. november 2023.  
5.1.1. ILM sender via GolfBox forhåndsorientering om generalforsamlingen den 30. november 

2023 kl. 19.30 og indkalder samtidig kandidater til bestyrelses- og suppleantposterne. 
5.1.2. ILM sender via GolfBox mail til alle medlemmer med opfordring til at indstille kandidater 

til prisen som ”Årets medlem”.  
5.1.3. Udkast til årsrapport er sendt til klubbens revisor for godkendelse.  
5.1.4. Et medlem af bestyrelsen erklærede sig uenig i økonomiudvalgets indstilling til 

kontingent 2023/24. Den øvrige bestyrelse fastholdt udvalgets indstilling, som blev 
godkendt på sidste møde.  

5.2. Fortsættelse af strategiarbejdet.  
5.2.1. Fremlæggelse af forslag til opdaterede kommissorier (ILM). 

ILM rykker de udvalg og teams, der endnu ikke har sendt opdaterede kommissorier. 
Kommissorierne gennemgås på næste bestyrelsesmøde.  

5.3. Telefoni og internet: Da aftalen med TDC ophører ved årsskiftet, er der indhentet to tilbud, det 
ene fra TDC, hvor vi kunne spare 100 kr. om måneden, det andet fra Mobilcenter Midt i Viborg, 
hvor vi kan spare små 3.000 kr. pr. år og samtidig få et nyt moderne system. Yderligere vil 
Mobilcenter Midt være sponsorer med 1.000 kr. hver gang NDG henviser en potentiel ny 
kunde til virksomheden.  
Det blev besluttet at gå videre med Mobilcenter Midt.  

5.4. Forsikringer: Vores forsikringer ved Tryg udløber også ved årsskiftet. Baseret på tidligere tilbud 
indhentet fra anden leverandør, besluttede bestyrelsen at forny forsikringsaftalen med Tryg. 

5.5. Fastsættelse af dato for kommende møder.  
Næste bestyrelsesmøde afholdes mandag den 13. november kl. 18.00 i klubhuset.  
Generalforsamling afholdes i klubhuset den 30. november 2023 kl. 19.30. Umiddelbart efter 
generalforsamlingen konstituerer bestyrelsen sig.   
 

6. Eventuelt  
Ingen emner. 

 
Godkendt på bestyrelsesmøde den _________________   
 
 
_________________________ _________________________ _________________________ 
Inge-Lis Mørch, formand Ellen Toft, næstformand Annie Pihl 
 
 
_________________________ _________________________ ______________________ 
Ivan V. Jensen Morten Palsgaard (læst) Peter Mosdal 
 
_________________________ 
Wilma Thorup     


